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Referat til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 25. oktober 2022 

Tidspunkt: 17:00– 19:00 

Sted:   Mødelokalet ved kontoret på FI.  

Referent:  Michael Vork 

Til stede: Nina, Tore, Kajsa, Per, Laura, Jens Christian, Nicki, Hans Peder, 

Torben 

Fraværende: Liva, Jannie, Arendse 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat af 13. september   (B) 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

- Pædagogisk dag 4/11 hvor Campus passer alle skolens børn. Der kommer 160 
pædagogstuderende. Lars West skoleleder BÜ kommer og passer skolen.  

- Indholdet til pædagogisk dag: Succeser, trivselsmåling, trivselslineal, handleplaner 

- Vi indfører venskabsklasser, det starter op i dette skoleår. 

- Vi tager personalefoto fredag 4/11. 

- Vi sender SFM+AB til England på studieophold i uge 44 

- SFO søger pædagog 

- Klub Filippa har ansat barselsvikar for Ayse, Denise uddannet pædagog og cand pæd i almen 
pædagogik 

b. Formandskab 

- Laura+Per deltog i møde for nye bestyrelsesmedlemmer. 

- Bestyrelsen har skrevet til skoleafdelingen om lukning af Huset til maj 2024, er meget lang 
tid og at skolen ikke kan bære det økonomiske ansvar så lang tid. 

- Personalets dag fungerede super fint, alle var glade. 

c. Elevråd 

- Ingen elever til mødet i dag. 

- Der er valgt nye elever 

- Afholdt 2 møder 
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4) Projektliste og prioritering af denne samt dannelse af projektgrupper (B) 

- Ønske om at bestyrelsen bliver en mere arbejdende bestyrelse hvor alle bidrager til diverse opgaver. 

- Kan et projekt Atriumgården og share space på Filippavej være første projekt 

5) Grøn skole og Bæredygtighed    (D) 

- Indebærer noget omkring affald sortering 

- Vi vil gerne have grønt flag og være en grøn skole 

- Bestyrelsen vil gerne have ledelsesopbakning 

- Der findes en drejebog for hvordan man starter projekt grøn skole op. 

- Per tager det op med elevrådet.  

- Kristian tager kontakt til Nylandsvej og får erfaringer fra andre skoler. 

6) Digital Dannelse (opdatering af princip)    (B) 

- - Digital mobning skal måske være en del af princippet. 

- - Der bør indskrives hvordan SFO og klub gør konkret, omkring tiltag omkring fritidsdelens digitale 
dannelse samt håndtering af telefoner, ipads, smartwatchs mv. 

- - Rusmidler og forbyggende forløb skal ligeledes have et fokus 

7) Forberedelse af Dialogmøde tirsdag 22. november   (D) 

a. Forslag til temaer: Digital Dannelse og Trivsel 

- Vi går efter temaet digital dannelse 

- Der bør være en form for oplæg inden der lægges op til dialog 

- Vi nedsætter en arbejdsgruppe der arbejder videre med planlægning af dialogmødet: Kajsa melder 
sig. Vi spørg Torben om han vil være med. Kristian, Nicki og Michael deltager fra ledelsen. Vi vil 
gerne have elevinput med.  

8) Beslutning om mulig temperatursænkning på skolen   (B) 

- Politikkerne har besluttet, at det er SB der skal beslutte om hvorvidt temperaturen skal sænkes til 
19 grader. 

- Hvis SB beslutter at sænke temperaturen til 19 grader, bør det ligeledes tages i MED 

- SB bakker IKKE op om at sænke temperaturen. Tore og Nina sender et svar til skolechefen. 

9) Princip for Meddelelsesbog – 1. udkast (se bilag)   (D)- 

- Første udkast har været forlagt alle teamkoordinatorer på skolen og de kan komme med input 
senest 7. november. 

- Kristian gennemgik første udkast. 

- Elevrådets input og rolle i princippet er væsentligt. Per tager principperne med på næste 
elevrådsmøde. 

- Dansk og matematik er et formelt krav at skulle indgå i meddelelsesbogen.  

- Princippet er gældende i dette skoleår og skal evalueres i starten af næste skoleår. 



Agenda-forklaring: Orientering=O; Debat=D; Beslutning=B

 

 

3 

10) Evt.      (O) 

Ingenting  

 

 


